
Podněty na VV /Radu – projednáno na OV VčO 18.4.2023  : 

 

I. Ekonomika : 

1. Rozpočet 2023 – v analytické podobě, rozčlenění jednotlivých kapitol. 

2. Čerpání rozpočtu za rok 2022 – předložit čerpání dle jednotlivých kapitol. 

3. Přehled – výběr příspěvků na rok 2023. 

Jak je zahrnuta zvýšená částka výběru do rozpočtu ČJF? 

4. Variabilní symboly u plateb – opětovně žádáme o specifikaci plateb 

5. Předložené čerpání rozpočtu oblastí – zvolit „srozumitelnou“ formu. (Dokument 

zaslaný sekretářům 18.4. je nepřehledný) 

 

II. Pravidla : 

1. Skokové soutěže – vyhodnocení dětí, juniorů a ml  koní – 4+5, 6 letých  (tedy 4 

kategorií) důvod, smysl, ekonomická zátěž pro pořadatele?  

2. Pravidla soutěže handicap dle článku skokových pravidel 298.2.5.  – národní 

úprava by měla respektovat potřeby národního sportu, tedy ponechat volbu na 

pořadateli ( a schvalovateli dané oblasti) při stanovení výběru jednotlivých kategorií, 

brát i hledisko kategorie dle výkonnosti. Ponechat tak, jak se v praxi osvědčilo na 

malých závodech při malém počtu startujících v minulých letech. Toto pravidlo vzniklo 

na základě potřeby a praxe ze závodů a např ve VčO je velmi často používáno – 

soutěže L, S.  

Přizpůsobit potřebám metodiku odesílání výsledků, aby bylo možné započítávat 

výsledky dle jednotlivých l obtížností.  

3. Drezurní pravidla – platnost od 1.4., až 1.4. na webu ve zcela jiné/ nové podobě. Proč 

nebylo možné posunout platnost pravidel? 

Jak vypisovat drezurní soutěže s kvalitativním  hodnocením dětí? Sjednotit. Pokud by 

se měly soutěže s kvalitativním rozhodováním vypisovat (zatím je pouze v PJS 

doporučeno ) dát jasný manuál k organizaci závodů v souladu s PJS. 

4. Doškolování PJS – nestejné podmínky pro oblasti – školitelé z některých oblastí měli 

úpravy PJS a školili ještě před zveřejněním nových pravidel pro rok 2023. Jak 

vypadáme před členskou základnou? 

5. Skoková pravidla – opakovaný start. Dobré pravidlo, ale upravit v PJS dle praxe – 

např. umožnit předem dvojí přihlášení stejné dvojice do 1 soutěže. V průběhu 

soutěže lze obtížně zjistit oprávnění umožnění opakovaného startu (jezdec a kůň 

startující 1. rokem ?). Zároveň při větším počtu startujících s opakovaným startem – 

problém na opracovišti, posun ve startovní listině, platba za 2 starty  apod. 

 

III. Sazebník : 

1. Výběr 15 Kč / platby hlavnímu rozhodčímu – jak to bude probíhat v praxi? 

Rozlišení plateb dle variabilního symbolu ( např. číslo závodů, datum ) nebo jiná 

specifikace platby z ČJF. V současné době přichází platby z ČJF bez jakékoliv 

specifikace, nelze odkontrolovat. (Zatím je to malé množství plateb, ale pro hlavního 

rozhodčího, který pracuje např 3 víkendy v měsíci na závodech – kontrola nemožná!)  

2. Úpravy dle platné legislativy – viz příloha. Vyjasnit nepřesně uvedené. Proč se uvádí 

v sazebníku poplatky za 0 Kč? Např. domluvit on line schůzku a dopracovat. Za VčO 

je ochoten spolupracovat pan Hupka. 

 

 

 

 



 

IV. Různé : 

1. PR agentura – kdy bylo projednáno, prošlo schválením ? 

2. Činnost a ekonomika ČJF s.r.o. za 4 měsíce. 

3. Stylový pohár ve skákání – pravidla (6 kol v každé oblasti?), příspěvek pro 

pořadatele? 

4. Zpracovatelé výsledků – sjednocení požadavků na zaregistrování zpracovatelů ve 

všech oblastech  – nutnost absolvování školení. Jsou zaregistrováni pouze tito 

zpracovatelé? 

5. JIS – úpravy na JISu, objem financí. 

6. Zveřejnit termín celostátní konference / mandáty delegátů z oblastí jsou platné na 

dobu 6 měsíců. 

7. Stanovy – návrh úprav do Stanov. Kdo bude zpracovávat, kdy se budou projednávat? 

Návrh harmonogramu. 

8. Kooptace chybějícího člena do KRK. 

9. Zajistit lepší informovanost a komunikaci mezi jednotlivými orgány ČJF. Členové 

Rady a členové jednotlivých  OV nemají přístup k informacím, mnohé informace se 

dostávají pouze přes veřejná media. Na základní přenos informací není potřeba PR 

agentura, jistě stačí pravidelný informační servis z centrály na oblasti a častější 

vzájemná komunikace. 

 


